
Vergadering raadscommissie Infrastructuur
NOTULEN

Plaats Online via Teams Datum 11/06/2024
Voorzit(s)ter Koen Moeyersons Aanvangsuur 13:00 uur

Aanwezig
Françoise Devleeschouwer
Diederik Dunon
Tine Eerlingen
Steven Elpers
Daniël Fonteyne
Finke Jacobs
Hilde Kaspers
Koen Moeyersons
Eddy Poffé
Tie Roefs
Sarah Sneyers
Linda Van den Eede
Geertrui Van Rompuy-Windels
Marc Wijnants
Walter Zelderloo
Gedeputeerde Tom Dehaene
Gedeputeerde Ann Schevenels
Gedeputeerde Bart Nevens
Gedeputeerde Gunther Coppens

Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

2 Erfpacht- en samenwerkingsovereenkomst voor Lindenmolen te Diest met 
Erfgoedstichting Vlaams-Brabant SON

Dirk Bollen licht dit agendapunt toe aan de hand van een presentatie. Deze gaat als bijlage bij dit 
verslag.

Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de provincieraad.



3 Uitleendienst: werking en realisaties 2023

Tim Jonckers licht dit agendapunt toe aan de hand van een presentatie. Deze gaat als bijlage bij dit 
verslag.

Linda Van den Eede heeft twee vragen:
- Hoeveel kost het om de bekers te reinigen?
- Door de recente verkiezingen zijn er ook veel banners die een nieuw leven kunnen krijgen. 

Kunnen jullie hier iets mee doen? Of waar kunnen wij terecht om deze zelf om te laten vormen 
naar een nieuwe bestemming?

Tim Jonckers antwoordt dat de waskost per beker 0,06 euro bedraagt. Dit wordt doorgerekend aan de 
gebruiker. Wat de draagtassen betreft, deze werden besteld bij People Made, een coöperatie van 
Vlaams-Brabantse arbeidszorgateliers en sociale-economiebedrijven. Ze werden gemaakt door 
maatwerkbedrijf Rodea, vennoot van People Made.

Daniël Fonteyne stelt dat heel veel mensen niet weten dat herbruikbare bekers op 80 graden moeten 
gereinigd worden. Hoe gevaarlijk is het eigenlijk indien men dit niet doet?
Tim Jonckers antwoordt dat dit heel belangrijk is. Het gaat zelfs verder dan het wassen alleen. In 
principe moet er ook een scheiding zijn tussen vuile bekers en propere bekers. Ik zou er toch heel erg 
over waken dat de hygiëne gewaarborgd blijft. De maatwerkbedrijven en de wasstraten zelf zijn zich 
hier ook heel erg van bewust. Het is echt af te raden om de bekers zelf af te wassen. Anders bestaat 
de kans op schimmels. Er zijn witte en zwarte schimmels, de witte schimmels zijn onzichtbaar.
Gedeputeerde Ann Schevenels vult aan dat er ook mobiele wasstraten zijn die je kan inhuren voor 
een evenement.
Tim Jonckers raadt het af om te werken met afwasborstels wanneer je zelf de bekers zou reinigen. Dit 
zorgt voor krassen in de beker, waardoor er nadien nog meer kans is op schimmelvorming. 

Daniel Fonteyne raadt aan dat de provincie dit verhaal in de toekomst nog duidelijker brengt naar de 
gebruikers.
Tim Jonckers antwoordt dat Inter Leuven een zelfde aanbod heeft. Maar zij gaan hiermee stoppen en 
verwijzen door naar de provincie.

Françoise Devleeschouwer heeft een aantal vragen:
- Zijn de bekers na het wassen op 80 graden ook ontsmet en virusvrij?
- Wat is de levensduur van een herbruikbare beker?
- Hoe kan je bijhouden hoeveel een beker al gebruikt is geweest?
- Is het ok als je op een festival telkens je drank krijgt in dezelfde beker?

Tim Jonckers antwoordt dat bekers na een doorgang in de wasstraat volledig hygiënisch zijn. De 
bakken worden ook verzegeld. In de wasstraten gebeuren er ook testen op regelmatige basis.
Wij weten niet hoe vaak iedere beker gebruikt is geweest. In de wasstraat wordt wel ieder beker 
visueel nagekeken. Als er slijtage op zit, dan wordt de beker eruit gehaald. 
Na een hergebruik van twintig keer heeft de beker zijn ecologische voetafdruk terugverdiend. Maar het 
is wel de bedoeling om de bekers vaker te gebruiken dan twintig keer. In de toekomst gaan we de 
bekers die we bijstellen telkens licht verschillend laten maken (bv door een andere plaatsing van het 
logo) zodat we het gebruik en de levensduur beter kunnen monitoren.
In principe zou je bij ieder nieuw drankje een nieuwe beker moeten krijgen. Bekers mogen ook niet ter 
plaatse afgewassen worden.
Bij de bakken die wij gebruiken om de bekers te vervoeren staan de instructies gelaserd op twee 
plaatsen. Er is geen handleiding op papier.

4 Gebouwen, mobiele ploegen en tekenkamer: werking en realisaties 2023

Griet Sinnaeve, Johan Huybrechts en Rad Dehond lichten dit agendapunt toe aan de hand van een 
presentatie. Deze gaat als bijlage bij dit verslag.

Daniël Fonteyne vindt het positief dat er veel wordt ingezet op het hergebruiken van materialen. 
Daarnaast wil hij weten of de ballonloods van het PIVO ook behoort tot het domeinen van de dienst 
gebouwen. 
Griet Sinnaeve antwoordt dat ze dit zal navragen.
Het verslag wordt als volgt aangevuld:

https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.peoplemade.be%2F&data=05%7C02%7CPeter.Biondi%40vlaamsbrabant.be%7Ce65cc87e8ca6455b64c508dc8a1d4d3f%7Cabeeed50ea7b4008b0e5d27f624bf85e%7C0%7C0%7C638537105714887099%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=ecRKilKaLJX4psKoSB7LblrfUO7VpeT7k0qd%2BiI2cw8%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.peoplemade.be%2F&data=05%7C02%7CPeter.Biondi%40vlaamsbrabant.be%7Ce65cc87e8ca6455b64c508dc8a1d4d3f%7Cabeeed50ea7b4008b0e5d27f624bf85e%7C0%7C0%7C638537105714887099%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=ecRKilKaLJX4psKoSB7LblrfUO7VpeT7k0qd%2BiI2cw8%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.peoplemade.be%2F&data=05%7C02%7CPeter.Biondi%40vlaamsbrabant.be%7Ce65cc87e8ca6455b64c508dc8a1d4d3f%7Cabeeed50ea7b4008b0e5d27f624bf85e%7C0%7C0%7C638537105714887099%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=ecRKilKaLJX4psKoSB7LblrfUO7VpeT7k0qd%2BiI2cw8%3D&reserved=0


Dit dossier zit in een laatste rechte lijn. Dat wil zeggen dat we na meer dan 20 jaar zoeken eindelijk 
een partij hebben ( BILT) die de ballonloods met toestemming van Vlaams departement Onroerend 
Erfgoed mag heropbouwen en herbestemmen. De plannen daarvoor zijn zo goed als definitief en 
binnenkort zal een omgevingsvergunningsaanvraag bij de gemeente Asse ingediend worden. Dit 
dossier zal na het verlof aan de provincieraad ter goedkeuring worden voorgelegd samen met een 
samenwerkingsovereenkomst die de onderlinge afspraken  inzake het gebruik van de site / 
infrastructuur regelt.

Gedeputeerde Bart Nevens antwoordt dat er over de ballonloods al veel gezegd en geschreven is 
geweest. Ook erfgoed en monumentenzorg zijn hier bij betrokken. Er is ook al een studie gebeurd 
maar nog geen definitieve keuze gemaakt.

5 Rondvraag

De voorzitter deelt mee dat hij omwille van privé en medische redenen ontslag zal nemen als 
provincieraadslid.  Over zijn vervanging als voorzitter van de raadscommissie moet nog een beslissing 
genomen worden.

Datum volgende vergadering 17 september 2024 om 13u
Einduur van de vergadering 15:00 uur

De secretaris, De voorzitter,

Peter Biondi Koen Moeyersons


